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Rada Miejska w Pleszewie 

Protokół nr LXII/2023 

 

 

LXII sesja w dniu 23 lutego 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 23 lutego 2023 r. o godz. 10:30, a zakończono o godz. 10:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Dariusz Dryjański 

2. Renata Garsztka 

3. Bernadeta Gawrońska 

4. Wiesława Gil 

5. Adela Grala-Kałużna 

6. Piotr Hartleb 

7. Elżbieta Hyla 

8. Grzegorz Jenerowicz 

9. Błażej Kaczmarek 

10. Eryk Kowcuń 

11. Piotr Kusiakiewicz 

12. Maciej Ładziński 

13. Kinga Melka 

14. Jolanta Molska 

15. Jan Noskowski 

16. Jan Sroczyński 

17. Anita Szczepaniak 

18. Karol Szehyński 

19. Katarzyna Trawińska 

20. Małgorzata Wysocka-Balcerek 

21. Dorota Żarnowska 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 protokołu.  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia LXII sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Grala - Kałużna, która stwierdziła, że na sali znajduje się 

20 radnych, czyli Rada jest władna do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LXI/2023 z dnia 26 stycznia 2023 r. 

4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i ich realizacji. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami dla Miasta i Gminy Pleszew na lata 2023 – 2026,  

b) zmiany uchwały nr XLIV/439/2022 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 21 kwietnia 2022 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru gminy Pleszew, 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Sowina”, w obrębie 

Sowina, gmina Pleszew, 

d) określenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie przedsięwzięć z zakresu ochrony środowiska 

polegających na montażu instalacji fotowoltaicznych na terenie Miasta i Gminy Pleszew, 

e) zmiany uchwały nr XXVII/248/2020 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Pleszew, 
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f) zmiany uchwały nr XXIX/275/2021 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 11 marca 2021 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto i Gmina Pleszew oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

g) rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta i Gminy Pleszew, 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2023 – 2035, 

i) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2023. 

6. Sprawy różne. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Jolanta Molska, Jan 

Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, 

Dorota Żarnowska 

NIEOBECNI (1) 

Kinga Melka 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr LXI/2023 z dnia 26 stycznia 2023 r. 

 

Nie wniesiono uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr LXI/2023 z dnia 26 stycznia 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Jolanta Molska, Jan 

Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, 

Dorota Żarnowska 

NIEOBECNI (1) 

Kinga Melka 

 

4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i ich realizacji. 

 

Radny B. Kaczmarek zapytał, na jakim etapie są wybory dyrektorów szkół. 

 

Na salę weszła radna K. Melka, czyli Rada obraduje w składzie 21 członków.  

 

Z-ca Burmistrza I. Świątek odpowiedziała, że przygotowujemy postępowanie dotyczące 5 konkursów w 5 różnych 

jednostkach oświatowych: ZSP nr 2, ZSP nr 3, Przedszkole nr 3, Szkoła w Kowalewie i Szkoła w Taczanowie Drugim. 

Dnia 6 i 7 marca odbędą się konkursy. O tym, jakie będą wyniki tych postępowań, będziemy informować.  

 

Radny B. Kaczmarek zapytał, czy wiemy jaka jest ilość kandydatów na poszczególne stanowiska.  

 

Z-ca Burmistrza I. Świątek odpowiedziała, że termin ustawowy na zgłaszanie kandydatur już minął. Do wszystkich szkól 

oprócz jednej wpłynęło po jednej ofercie. Do ZSP nr 2 złożono 2 oferty.  

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
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a) przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami dla Miasta i Gminy Pleszew na lata 2023 – 2026, 

 

Nie wniesiono uwag.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami dla Miasta i Gminy Pleszew na lata 2023 – 2026, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta 

Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-

Balcerek, Dorota Żarnowska 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXII/561/2023 w sprawie przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami dla Miasta 

i Gminy Pleszew na lata 2023 – 2026. Uchwała stanowi załącznik nr 2 protokołu. 

 

b) zmiany uchwały nr XLIV/439/2022 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 21 kwietnia 2022 r. w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

gminy Pleszew,  

 

Nie wniesiono uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr XLIV/439/2022 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 21 kwietnia 2022 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru gminy Pleszew,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta 

Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-

Balcerek, Dorota Żarnowska 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXII/562/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/439/2022 Rady Miejskiej w 

Pleszewie z dnia 21 kwietnia 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru gminy Pleszew. Uchwała stanowi załącznik nr 3 protokołu. 

 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Sowina”, w obrębie 

Sowina, gmina Pleszew, 

 

Nie wniesiono uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Sowina”, w obrębie Sowina, gmina 

Pleszew, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta 

Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-

Balcerek, Dorota Żarnowska 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXII/563/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Sowina”, w obrębie Sowina, gmina Pleszew. Uchwała stanowi załącznik nr 4 

protokołu. 

 

d) określenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie przedsięwzięć z zakresu ochrony środowiska 

polegających na montażu instalacji fotowoltaicznych na terenie Miasta i Gminy Pleszew,  

 

Burmistrz A. Ptak powiedział, że projekt uchwały jest uniwersalny i chcemy wesprzeć działania związane z fotowoltaiką. 

W pierwszej kolejności chcielibyśmy przećwiczyć to na nieruchomości, która należy do Miasta i Gminy Pleszew, ale jest 

w zarządzie Schroniska Brata Alberta.  

 

Głosowano w sprawie: 

określenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie przedsięwzięć z zakresu ochrony środowiska polegających 

na montażu instalacji fotowoltaicznych na terenie Miasta i Gminy Pleszew,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta 

Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-

Balcerek, Dorota Żarnowska 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXII/564/2023 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

przedsięwzięć z zakresu ochrony środowiska polegających na montażu instalacji fotowoltaicznych na terenie Miasta i 

Gminy Pleszew. Uchwała stanowi załącznik nr 5 protokołu. 

 

e) zmiany uchwały nr XXVII/248/2020 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie wyznaczenia 

obszaru i granic aglomeracji Pleszew,  

 

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek powiedział, że autopoprawka jest techniczna. Dwa punkty otrzymują inne brzmienie.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka do zmiany uchwały nr XXVII/248/2020 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Pleszew,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta 

Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-

Balcerek, Dorota Żarnowska 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr XXVII/248/2020 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 17 grudnia 2020 r.  

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Pleszew,  
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta 

Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-

Balcerek, Dorota Żarnowska 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXII/565/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/248/2020 Rady Miejskiej w 

Pleszewie z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Pleszew. Uchwała stanowi 

załącznik nr 6 protokołu. 

 

f) zmiany uchwały nr XXIX/275/2021 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 11 marca 2021 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto i Gmina Pleszew oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

 

Nie wniesiono uwag.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr XXIX/275/2021 Rady Miejskiej w Pleszewie z dnia 11 marca 2021 r.  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto i Gmina Pleszew 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Eryk Kowcuń, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta 

Molska, Jan Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-

Balcerek, Dorota Żarnowska 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXII/566/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/275/2021 Rady Miejskiej w 

Pleszewie z dnia 11 marca 2021 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Miasto i Gmina Pleszew oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. Uchwała stanowi 

załącznik nr 7 protokołu. 

 

g) rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta i Gminy Pleszew, 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji P. Hartleb powiedział, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po 

zapoznaniu się ze skargą na Burmistrza Miasta i Gminy Pleszew z dnia 30 stycznia 2023 r. opiniuje jednogłośnie skargę za 

niezasadną. Komisja na posiedzeniu w dniu 15 lutego 2023 r. po zapoznaniu się z przedstawionym materiałem oraz 

wyjaśnieniami Komendanta Straży Miejskiej stwierdziła, co następuje: Skarżący poruszający się samochodem syna będący 

osobą niepełnosprawną i posiadający prawo do nieodpłatnego parkowania w miejscu dla osób niepełnosprawnych ze 

względu na brak wolnych takich miejsc zaparkował w dniu 7 kwietnia 2022 r. na ogólnodostępnym miejscu parkingowym. 

Skarżący nie opłacił postoju w Strefie Płatnego Parkowania, do czego był zobligowany. Z tego powodu wystawiono 

wezwanie do opłacenia dodatkowej opłaty. Wezwanie zostało skierowane do właściciela pojazdu zgodnie z 

obowiązującymi przepisami, czyli do syna Skarżącego. Wszystkie działania związane z egzekucja opłaty dodatkowej za 

nieopłacony postój Burmistrz Miasta i Gminy Pleszew wykonał zgodnie z obowiązującym prawem i zasadnie, ponieważ 

obowiązkiem kierownika jednostki finansów publicznych jest dochodzenie należności.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Pleszewie stwierdza, że awantury, które mają miejsce w rodzinie 

syna Skarżącego oraz pożyczanie przez niego samochodu Skarżącemu są sprawami rodzinnymi. Nie są one w żaden sposób 

związane z działaniem Burmistrza Miasta i Gminy Pleszew.  

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta i Gminy Pleszew, 



6 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan 

Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, 

Dorota Żarnowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Eryk Kowcuń 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXII/567/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta i Gminy 

Pleszew. Uchwała stanowi załącznik nr 8 protokołu. 

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2023 – 2035, 

 

Skarbnik A. Baurycza powiedziała, że otrzymaliśmy środki z Ministerstwa Finansów w wysokości 163 768 zł w ramach 

Funduszu Pomocy na dodatkowe zadania oświatowe dla dzieci ukraińskich. Zwiększono nam też plan dotacji celowej na 

wychowanie przedszkolne o 60 096 zł oraz korygowano nam subwencję oświatową o 195 294 zł. W przypadku załącznika 

nr 2 w zakresie przedsięwzięć nie ma zmian.  

 

Burmistrz A. Ptak odniósł się do zadania, które budzi kontrowersje. Chodzi o Centrum Wielofunkcyjne Compact Lab. Na 

początku kadencji, dość jednoznacznie i zgodnie przyjęliśmy pewien kierunek działania. Przyjęliśmy kilka priorytetów: 

mieszkalnictwo, edukacja, mobilność miejska, jakość życia, kultura, rekreacja, sport, drogownictwo, wspieranie 

przedsiębiorczości (powstawanie Centrum Wielofunkcyjnego). Kolejność nie jest przypadkowa. Pewnie, jak na warunki 

samorządu, taka hierarchia jest niestandardowa i może wzbudzać kontrowersje. Rozwiązuje na szereg problemów Miasta i 

Gminy Pleszew. Musimy doprowadzić do takiej sytuacji, aby poprawiła się sytuacja demograficzna gminy.  

Od początku naszej kadencji, na inwestycje, zarówno Miasto i Gmina Pleszew, jak i spółki komunalne przeznaczyły kwotę 

271 mln zł. Inwestycja 20 mln zł stanowi w tym wypadku 8-9%. Oburzenie mogłoby być większe, gdybyśmy zaczynali 

budowę Centrum Wielofunkcyjnego, a nie na samym końcu realizacji zadania.  

Jeden obszar zawsze budzi największe kontrowersje i jest nim drogownictwo. Na budowę dróg wydaliśmy 36 mln zł. Nie 

było takiej sytuacji, że zaniedbywaliśmy inne ważne obszary działalności samorządu. Zaproponowaliśmy pewien 

zrównoważony model rozwoju gminy i w naszym przekonaniu budowa Centrum jest dopełnieniem całej wizji rozwoju 

Miasta i Gminy Pleszew. Na 271 mln zł inwestycji, 80 mln zł to środki pozyskane z zewnątrz. Jakimi kryteriami 

kierowaliśmy się wybierając inwestycje? Po pierwsze, kierowaliśmy się priorytetami w kolejności: mieszkalnictwo, 

edukacja, mobilność miejska, jakość życia, drogownictwo, Centrum Compact Lab. Na te wszystkie obszary pozyskaliśmy 

środki finansowe. Na Compact Lab pozyskaliśmy dofinansowanie w kwocie 11 mln zł i myślimy, że to nie jest koniec. Tak 

naprawdę, pozyskaliśmy pieniądze, na które od samego początku nie liczyliśmy. Analizując dotychczas dostępne programy 

w Polsce, w żadnym z obszarów nie było możliwości dofinansowania tego przedsięwzięcia.  

Czym ma być to centrum rozwoju? Przede wszystkim, jest to miejsce inkubowania przedsiębiorczości, aktywizacji 

społecznej. Pojawia się też element zaplecza hotelowo-gastronomicznego i kongresowego. To przedsięwzięcie ma być 

dochodowe, które będzie niwelowało straty Parku Wodnego i Spółki Sport Pleszew. Jedynie połowa kosztów 

funkcjonowania Spółki Sport jest pokrywana z biletów i abonamentów. Reszta to pieniądze, które pochodzą z budżetu 

gminy. Taką sama logiką kierowaliśmy się przy budowie ul. Przemysłowej, gdzie potencjalnie wpłynie podatek od 

nieruchomości.  

To nie jest tak, że budowa Centrum spowoduje, że zostaną zahamowane inne inwestycje. Compact Lab powstaje w sytuacji, 

gdy już na inwestycje przeznaczyliśmy 271 mln zł i pozyskaliśmy 80 mln zł. To nie jest tak, że Centrum rozpoczyna naszą 

działalność, tylko jest to koniec kadencji. Te inwestycje, które w zasadzie były zaplanowane, są zrealizowane w dużej 

części ze środków zewnętrznych.  

Pojawiła się ul. Zygmunta Starego, gdzie od samego początku była mowa o tym, że najpierw robimy ul. Poniatowskiego z 

uwagi na charakter tej ulicy, zbiorczej, przelotowej, łączącej ul. Armii Poznań z ul. Krzywoustego, jako ważną część 

dojazdową do ZSP nr 3. Chyba niektórzy o tych decyzjach zapomnieli. Kolejna ulica to nie tylko nawierzchnia. Gdyby to 

była tylko nawierzchnia, to nie byłoby problemu, ale drugie tyle, należy przeznaczyć na kanalizację sanitarną. Mówiliśmy, 

że w tej kadencji przygotowujemy projekt, chyba, że pojawią się zewnętrzne środki finansowe, to ja zrobimy.  

Burmistrz powiedział, że jego deklaracja oraz Klubu MZP jest taka sama. W następnej kadencji, ulica ta zostanie 

zrealizowana. To nie jest tak, że gdyby nie było budowy Centrum, byłaby zrobiona jedna, czy druga ulica. Program i 

harmonogram budowy dróg, jaki przyjęliśmy na tę kadencję jest zrealizowany w 100%. Wiemy, że potrzeby są olbrzymie. 
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Z-ca Burmistrza A. Jędruszek powiedział, że w budżecie w zeszłym roku pojawiły się dwie ulice na osiedlu w Marszewie. 

W zeszłym roku wykonaliśmy projekty ulic Cedrowej i Magnoliowej. Są to ulice dojazdowe do części osiedla w Marszewie. 

Zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego, te drogi są drogami gminnymi. Pozostałe drogi, należą również do 

ulicy Cedrowej, natomiast nie są to drogi gminne, tylko wewnętrzne, których współwłaścicielami są właściciele działek 

przyległych do tych dróg. Podobnie jest z ulicą Magnoliową. Budowa i utrzymanie dróg wewnętrznych jest sprawą 

właścicieli. Kupując działki i budując na nich budynki mieszkalne, właściciele tych działek wiedzieli, że kupują w tym 

miejscu również część drogi i są zobowiązani również do budowania tych dróg. Podobna sytuacja jest w innych miejscach 

na tym osiedlu.  

Na dzień dzisiejszy mamy projekty obu dróg, natomiast rozpoczynamy budowę odcinka ul. Cedrowej. Ogłoszony jest 

przetarg i po rozstrzygnięciu przystąpimy do jej realizacji.    

 

Burmistrz A. Ptak powiedział, że zaczęliśmy od Cedrowej, ponieważ ta ulica obsługuje większą ilość działek , na których 

są pobudowane nieruchomości.  

 

Radny P. Kusiakiewicz powiedział, że na ostatniej Komisji Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa 

Publicznego, zadał trudne pytanie Z-cy Burmistrza A. Jędruszkowi i wie, że poskarżył się on Burmistrzowi A. Ptak. Pytanie 

dotyczyło budowy Centrum Compact Lab. Radny dodał, że jest odpowiedzialnym radnym i martwi się o sytuację 

budżetową gminy. Partia rządząca PiS okradła samorząd Miasta i Gminy Pleszew z 12 mln zł i jeżeli nie byłoby 

”kombinowania” przy Polskim Ładzie, to do budżetu Miasta i Gminy Pleszew wpłynęłoby w 2023 roku z PIT i CIT „tylko 

38 mln zł, a tak wpłynie tylko 26 mln zł”. Mamy uszczuplenie o 12 mln zł. Pani Maląg przyjechała „z kartonikiem” i 

pokazała, że partia rządząca dała gminie 11 mln zł dotacji. Oczywiście, nie możemy odmówić tej dotacji, ale faktem jest, 

że to jest tylko część sfinansowana tego projektu.   

Radny powiedział, że na Komisji zapytał, skąd weźmiemy finansowanie na pozostałą część, czyli ponad 7 mln zł. Z-ca 

Burmistrza nie odpowiedział do końca precyzyjnie na to pytanie. Prawdopodobnie będziemy starać się o dalsze 

dofinasowania. Dodał, że zadał to pytanie z obawy o inne inwestycje. Otrzymał od mieszkańca ul. Zygmunta Starego 

wiadomość: „Szanowny Panie Radny, piszę do pana w sprawie naszej drogi. Wyczytałem w Internecie, że nasz Burmistrz 

chce budować hotel za 19 mln zł. Ja na remont naszej drogi czekam już ponad 20 lat. 10 lat temu Adamek mi mówił, że 

drogę zrobi, ale na razie nie ma pieniędzy, a teraz Ptak mówi to samo, a na ten hotel są pieniądze i to tyle. Niech mi pan to 

wytłumaczy, bo ja tego nie rozumiem. Teraz, jak powstało Dino i ten nowy sklep z AGD to jest jeszcze gorzej. Strach wyjść 

z domu, dziura na dziurze. Może pan pomoże, bo my już nie wiemy do kogo się mamy zwrócić. Może pan napisze jakieś 

pismo. Pozdrawiam.”.  

Radny powiedział, że jest radnym 12 lat i od 10 lat składa interpelację o budowę tej drogi. Zwłaszcza w ostatnim okresie, 

w którym nastąpił intensywny wzrost przejazdu pojazdów przez tę drogę i te argumenty, że nie planujemy w tej kadencji 

budowy drogi tylko w następnej, do mieszkańców drogi nie przemawiają. Czekamy na to dofinansowanie i nie możemy go 

otrzymać, więc może pokryjmy to z własnych środków. Radni są głosem mieszkańców, więc przekazujemy obawy 

mieszkańców. Radny dodał, że nie wie co odpowiadać, jedynie to samo, co dzisiaj Burmistrz, że tej drogi w tej kadencji 

nie będzie. Będzie ona remontowana w przyszłej kadencji. Odnosząc się do Centrum, radny powiedział, że uważa, że taka 

inwestycja jest potrzebna, zwłaszcza, że Pleszew jest jedynym miastem w okolicy, w którym nie ma hotelu. Przy okazji 

tego Centrum, powstaną miejsca hotelowe i to jest jak najbardziej słuszne rozwiązanie i będzie dzisiaj za tym głosował. 

 

Burmistrz A. Ptak powiedział, że skoro radny stara się przez 12 lat, to jest słaba skuteczność radnego. Należałby się nad 

tym zastanowić. Dodał, ze ma nadzieję, że radny jako szef struktur Platformy pomoże pozyskać 6 mln zł z Urzędu 

Marszałkowskiego. Za chwile zaczyna się kolejna perspektywa finansowa i Platforma, która rządzi w sejmiku miejmy 

nadzieję, ze dołoży swoją cegiełkę do tego hotelu. Taki jest nasz cel, aby radny, jako szef struktur partyjnych wsparł to 

działanie. Wtedy odciąży to budżet gminy i pomoże zrealizować szybciej te inwestycję.  

 

Radny P. Kusiakiewicz powiedział, że jest tylko radnym. Gdyby był Burmistrzem, to wiedziałby, jak tę drogę zrobić. Dodał, 

że jak Burmistrz mówi, że radny jest nieskuteczny, to odpowiada, że tak naprawdę Burmistrz ma władzę, czyli sam o tym 

decyduje. Radny może interpelować. Radny za dużo nie może. Przynajmniej nie podejmuje decyzji, które ulice są  

remontowane.  

Radny powiedział, że co do dofinansowania, to tak samo jak w sprawie Biblioteki Publicznej i Zajezdni Kultury, gdzie 

pomagał w uzyskaniu dofinansowania, jeżeli Burmistrz przedstawi odpowiedni projekt to będzie się starał pozyskać środki.  

 

Burmistrz A. Ptak powiedział, że budżet powstaje również na podstawie interpelacji radnych. Innych radnych, inwestycje 

znajdują się w budżecie, więc to nie jest tak, że to jest autorski budżet Burmistrza i jego zastępców. Dodał, że radny 

przecenia jego możliwości.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Grala-Kałużna powiedziała, że rysuje się perspektywa następnej kadencji i może w niej 

uda nam się zrobić tę ulicę, dlatego, że na osiedlu Armii Poznań trzeba będzie dość mocno przeorganizować ruch, ponieważ 

w godzinach szczytowych między 7 a 9 jest bardzo duży ruch i niebezpieczeństwo ludzi pieszych. Tam trzeba będzie 

pomyśleć o szerokim chodniku po jednej stronie, ponieważ nie ma tam też chodnika, a bardzo dużo chodzi tam matek z 

dziećmi. To będzie inwestycja na 7-10 mln zł, albo i więcej. Do końca marca może nam się udać cos pozyskać.  

 

Radny K. Szehyński powiedział, że kwota 19 mln zł może działać na wyobraźnię. W porównaniu do kwot, jakimi 

operujemy, już ta kwota takiego wrażenia nie robi. Mimo wszystko nowa inwestycja ma przynosić dochody. Dodał, że jego 

zdaniem budowa Centrum może wpłynąć pozytywnie na rozwój miasta. Może też spowodować, że będzie to dobra sytuacja 

dla przedsiębiorców, którzy będą mogli się rozwijać. Radny powiedział, że nie rozumie porównania budowy drogi do 

budowy Centrum. Ulica Poniatowskiego, z którą tez były problemy, odciążyła ulicę Z. Starego.  

Radny powiedział, że szedłby inną drogą. Wybudujmy Centrum, bo planowaliśmy to kilka lat, mamy na to środki, ale 

zastanówmy się nad etapem budowy drogi. Nie możemy przedstawiać tego „w kontrze”. Jeżeli w taki sposób byśmy 

planowali, to niczego byśmy nie zrobili.  

Zapytał, czy w temacie Centrum był robiony biznesplan i jakie dochody mogłoby ono realizować.  

 

Radna R. Garsztka powiedziała, że w piątek była na spotkaniu Ochotniczej Straży Pożarnej w Pleszewie. Strażacy dziękują 

bardzo za to, że w budżecie zostały ujęte środki w kwocie 60 000 zł na projekt, abyśmy w przyszłości, gdy pojawią się 

pieniądze na budowę remizy, mogli ja zrealizować. Oni zasługują na to.  

 

Burmistrz A. Ptak powiedział, że nikt nie kwestionuje żadnej z tych inwestycji. Pewnie ktoś chciałby mieć taki komfort, 

aby w jednym roku lub kadencji zrealizować wszystkie zadania wskazane przez mieszkańców. Dodał, że myśli, że to, co 

zostało zaproponowane jest w dużej części zrealizowane.  

Poprosił o zwrócenie uwagi na to, że niedługo Powiat ogłosi przetarg na przebudowę ul. Armii Poznań ze ścieżką rowerową 

i rondem. To też znacznie poprawi komunikację w tej części miasta.  

Jest biznesplan, który zakłada, że przy 30-40% obciążeniu, obiekt będzie dochodowy.  

 

Radna M. Wysocka-Balcerek powiedziała, że wystąpiło tu chyba lekkie nieporozumienie. Dodała, że jej Klub jest również 

za powstaniem Centrum. Nie mamy nic przeciwko temu, mamy dofinansowanie, jest potrzeba wybudowania tego. 

Oczywiście Klub również jest za remontem dróg. Niepotrzebnie nastąpiło tutaj jakieś spięcie, natomiast rolą radnych jest 

pytać i dociekać.  

 

Burmistrz A. Ptak powiedział, że również jest za ulicą oraz za Centrum. Dodał, że jest od tego, aby odpowiadać na pytania. 

Padło pytanie, więc odpowiada. Jesteśmy wspólnie odpowiedzialni za rozwój Miasta i Gminy Pleszew, więc albo patrzymy 

przez pryzmat jednej ważnej z punktu widzenia mieszkańców ulicy albo patrzymy szerzej. Gdybyśmy rozpoczęli od 

budowy Centrum a zaniedbali inne obszary, to moglibyśmy dyskutować w taki sposób.  

 

Radny G. Jenerowicz powiedział, że wiele lat temu miał możliwość pracować w zespołach rewitalizacyjnych, które Pan 

Burmistrz powołał. Padało na nich pytanie, które tereny należy zrewitalizować jako pierwsze. Dodał, że wtedy opowiadał 

się z terenami kolejowymi. Pomysł, aby zbudować Centrum Compact Lab jest zwieńczeniem tego wszystkiego. Dodał, że 

ma nadzieję, że uda się to zrobić i wtedy Burmistrz pomyśli o konkretnym skomunikowaniu nie tylko Biblioteki, ale 

również Centrum Rozwoju z dworcem kolejowym w Kowalewie.  

 

Radny D. Dryjański powiedział, że Klub Radnych Miłośników Ziemi Pleszewskiej jest za budową Centrum. Poprosił o to, 

aby nie skupiać się na jednej drodze. W tej chwili odbywają się zebrania wiejskie. Państwo Burmistrzowie na pewno 

wiedzą, co na zebraniach wiejskich się dzieje. Drogi, drogi i jeszcze raz drogi, a my się skupiamy na jednej drodze.  

Radny dodał, że też nie jest do końca usatysfakcjonowany, też miała być jedna droga zrobiona, ale mamy budżet jaki mamy.  

 

Burmistrz A. Ptak powiedział, że Pani Skarbnik wyspecyfikowała w tym zadaniu inwestycyjnym 36 mln zł pod drogi, po 

to, aby pokazać, że drogi są głównym elementem potrzeb mieszkańców. Jest to i tak mało, ponieważ resztę robiło 

Przedsiębiorstwo Komunalne przy odtwarzaniu nawierzchni, robieniu kanalizacji. Drogi w centrum miasta, na terenach 

wiejskich, w Brzeziu, Piekarzewie, Suchorzewie są robione ze środków Przedsiębiorstwa Komunalnego.  

W najbliższym czasie przedstawimy koncepcję połączenia komunikacyjnego Kowalewa oraz innych miejscowości.  

 

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek powiedział, że radny P. Kusiakiewicz nie rozumie sposobu działania Burmistrza i jego 

zastępów. Dodał, że nie jesteśmy w przedszkolu ani w szkole, tylko w poważnej instytucji, więc informujemy się wzajemnie 

o rzeczach, które są istotne dla gminy. W związku z tym, nie trzeba się nikomu skarżyć, ale przekazywać informacje. W 

przypadku radnego widać, że nie komunikuje się on zbyt dobrze z Klubem, ponieważ stanowisko Klubu jest inne niż 

radnego.  
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Na tym osiedlu, nie tylko ta jedna ulica jest do wyremontowania. Wszystkie pozostałe ulice z tego osiedla są do remontu. 

Związane jest to z rozdziałem kanalizacji ogólnospławnej na sanitarną i deszczową. Remonty wszystkich dróg związane są 

z inwestycjami, które dzieją się pod ziemią. Wiemy, że mają się pojawić również środki na ten cel. Jeżeli powiążemy środki 

z rozdziału kanalizacji deszczowej i sanitarnej ze środkami, które są niezbędne na remont i przebudowę drogi, to na pewno 

będziemy w stanie, przynajmniej w ograniczonym zakresie wydatkować środki własne na ten cel. Dodał, że na każdym 

spotkaniu z mieszkańcami mówi o jednym, że najważniejsze jest to, abyśmy nie wydawali tylko „ze swoich”, bo swoje 

pieniądze z budżetu możemy zawsze wydać. Jeżeli jest możliwość pozyskać środki zewnętrzne, to zawsze będziemy je 

pozyskiwać.   

 

Radny P. Kusiakiewicz powiedział, że jego stanowisko jest tożsame ze stanowiskiem Klubu. Wszyscy jesteśmy za 

przyjęciem projektu i będziemy głosować za inwestycją. Dodał, że jego zdanie nie jest rozbieżne i Z-ca Burmistrza nie 

zrozumiał jego pytania na Komisji. Radni są od tego, aby zadawać trudne pytania. Radny powiedział, że w ostatnich 

tygodniach wkradła się pewna nerwowość u Z-cy Burmistrza na Komisjach. Zapytał, czy to jest spowodowane tym, że być 

może nie został przez Z-cę wykorzystany urlop  lub innymi sytuacjami. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Grala-Kałużna powiedziała, że na obradach nie robimy „wycieczek osobistych”. 

Poprosiła o wypowiedź merytoryczną i krótką.  

 

Radny P. Kusiakiewicz dodał, że taka jest opinia nie tylko jego, ale też innych radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Grala-Kałużna poprosiła, aby opinie osobiste zostawić dla siebie.  

 

Radny P. Kusiakiewicz powiedział, że radni są od tego, aby zadawać trudne pytania.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Grala-Kałużna powiedziała, że tak, ale nie od tego, aby dyskutować o stanie 

emocjonalnym członków Rady. Powiedziała, że prosi o merytoryczną wypowiedź albo zabierze głos.  

 

Radny P. Kusiakiewicz powiedział, że cały Klub włącznie z nim będzie głosować za przyjęciem projektu.  

 

Radna E. Hyla powiedziała, że jest członkiem Komisji Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa 

Publicznego i nie można wypowiedzi z Komisji „zamieść tego pod dywan”. Na Komisji radny P. Kusiakiewicz powiedział, 

że dostajemy dotacji 10,5 mln zł, a Centrum ma kosztować nas 17 mln zł. Zapytał, skąd weźmiemy na resztę i w związku 

z tym, że chcemy wydać tyle pieniędzy na resztę inwestycji ze środków własnych, nie jest robiona droga. Wcale to nie 

wybrzmiało tak, że radny jest za Centrum, ponieważ teraz mówi, że jest za, a na Komisji mówił, że chcemy dokładać tyle 

pieniędzy nie robiąc drogi. W sieć poszła ta informacja i wychodzi na to, że reszta radnych nie jest za modernizowaniem 

dróg, tylko za samym hotelem. Na sesji teraz zostaje złagodzona ta sprawa. Radna dodała, że nie możemy być 

krótkowzroczni i musimy pamiętać to, co się dzieje na Komisjach, bo na nich też są przedstawiciele gazet i idzie cos w eter. 

Nie rzucajmy haseł populistycznych na komisjach, tylko podtrzymujmy je też później na sesjach.   

 

Radny B. Kaczmarek poprosił o zamknięcie dyskusji, ponieważ nic ona nie wnosi. Stanowiska zostały już przedstawione.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2023 – 2035, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan 

Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, 

Dorota Żarnowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Eryk Kowcuń 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2023 – 2035, 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan 

Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, 

Dorota Żarnowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Eryk Kowcuń 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXII/568/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Pleszew na lata 2023 – 2035. Uchwała stanowi załącznik nr 9 protokołu. 

 

i) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2023. 

 

Skarbnik A. Baurycza powiedziała, że otrzymaliśmy 163 768 zł w ramach Funduszu Pomocy na dodatkowe zadania dla 

dzieci ukraińskich. Kwota ta jest wprowadzona po dochodach i po wydatkach. Jeżeli chodzi o wychowanie przedszkolne, 

otrzymaliśmy informację o zwiększeniu dotacji o kwotę 60 096 zł. Środki te są prezentowane po dochodach i po wydatkach. 

Otrzymaliśmy informację po podjęciu budżetu, że kwota subwencji oświatowej zostaje zmniejszona o 195 294 zł. Korekta 

jest wprowadzana po dochodach i po wydatkach. Zwiększa się plan o kwotę 2 113 zł tytułem nadpłaty za energię 

elektryczną. Ten wydatek był realizowany w ramach dotacji otrzymanej od Wojewody. Jest wprowadzana po wydatkach 

celem oddania środków do Wojewody. Po wydatkach wprowadzamy 2 500 zł na zabezpieczenie środków na akt notarialny 

dotyczący uzgodnienia udziałów w budynku przy ul. Chrobrego w Kowalewie. O 5 000 zł zwiększamy ubezpieczenie 

mienia Miasta i Gminy Pleszew. W zakresie wydatków majątkowych wprowadzamy zadanie „Modernizacja lokalu 

użytkowego w budynku Rynek 10 w Pleszewie”  z limitem w kwocie 5 000 zł., „Ułożenie kostki brukowej przy sali 

wiejskiej w Kowalewie” z limitem w kwocie 34 000 zł. W zakresie sołectwa Brzezie jest przeniesienie z wydatków 

majątkowych na wydatki bieżące kwoty 15 210 zł z przeznaczeniem na zakup krawężników. W zakresie ubezpieczenia 

mienia jest dostosowanie podziałki klasyfikacji budżetowej, więc są przeniesienia pomiędzy rozdziałami w kwocie 12 578 

zł. Przesunięcia są również w kwocie 900 zł z zakupu materiałów na szkolenia w zakresie działalności USC.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan 

Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, 

Dorota Żarnowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Eryk Kowcuń 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Bernadeta Gawrońska, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta 

Hyla, Grzegorz Jenerowicz, Błażej Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska, Jan 

Noskowski, Jan Sroczyński, Anita Szczepaniak, Karol Szehyński, Katarzyna Trawińska, Małgorzata Wysocka-Balcerek, 

Dorota Żarnowska 
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BRAK GŁOSU (1) 

Eryk Kowcuń 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXII/569/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 

2023. Uchwała stanowi załącznik nr 10 protokołu. 

 

6. Sprawy różne. 

 

Pan Maciej Bartoszek powiedział, że ukończył studia na kierunku wychowanie techniczne, czyli prace ręczne, zajęcia 

praktyczno-techniczne. Pracował też w szkole. Chciał dalej pracować z młodzieżą i miał pomysł, aby zrobić pracownię 

rozwoju manualnego i artystycznego. Wspomniał, że nie raz przyjeżdżał do Burmistrza Adamka. Swój pomysł chciał 

realizować w Pleszewie na dworcu kolejowym, ponieważ jest to niespotykane w kraju połączenie kolei wąskotorowej i 

normalnotorowej. Dodał, że na początku był zbywany tym, że jeszcze Miasto nie przejęło dworca, później, że będzie on 

remontowany. W międzyczasie był na sesji Rady Miejskiej przed 2018 rokiem. Poruszył tam temat dotyczący przebudowy 

stacji Nowe Skalmierzyce, gdzie były semafory kształtowe i tarcze ostrzegawcze, manewrowe. Na przełomie lat 2018-2019 

stacja została już przebudowana, a materiał (semafory, urządzenia sterowania ruchem) trafiły na złom. Być może jest 

jeszcze niejedna stacja w kraju, ale to jest sprawa przyszłościowa. Dodał, że proponował prowadzenie pracowni. Dekorację 

miały stanowić ciuchcie, kolejki, pociągi począwszy od drewnianych, poprzez porcelanowe, plastikowe, metalowe. 

Powiedział, że posiada duży zasób, więc temat jest dalej otwarty. Dlaczego teraz o tym mówi? Dlatego, że usłyszał, że 

Gmina chce przebudować stację w Kowalewie. Przykładem są Kielce, gdzie jest Muzeum Zabawek. Mógłby być taki 

fragment, który poszerzałby obecnie istniejącą kolekcję z tym, co kiedyś funkcjonowało. Powiedział, że posiada też lampy 

naftowe i gazowe, dziurkacze do biletów, mundury kolejowe, latarki. Brakuje miejsca by to wyeksponować oraz 

przechowywać. Część rzeczy jest w samochodzie, garażu, na strychu lub w mieszkaniu. Szkoda, aby to wszystko trafiło na 

śmietnik.  

  

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna podziękowała za informację i powiedziała, że jest to temat do przedyskutowania. 

Zamknęła obrady LXII sesji Rady Miejskiej. 

 

 

  

Protokołowała:                                                                                             Przewodniczący Rady: 

 Klaudia Witek                                                                                    Adela Grala-Kałużna  

  

 

Przygotował(a): Klaudia Witek 

 
Przygotowano przy pomocy programu  
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Wykaz załączników 

Załącznik nr 1 – lista obecności Radnych Rady Miejskiej, 

Załącznik nr 2 – uchwała nr LXII/561/2023 w sprawie przyjęcia Gminnego programu opieki nad zabytkami dla Miasta 

i Gminy Pleszew na lata 2023 – 2026, 

Załącznik nr 3 - uchwała nr LXII/562/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/439/2022 Rady Miejskiej w 

Pleszewie z dnia 21 kwietnia 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego części obszaru gminy Pleszew, 

Załącznik nr 4 – uchwała nr LXII/563/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Sowina”, w obrębie Sowina, gmina Pleszew, 

Załącznik nr 5 – uchwała nr LXII/564/2023 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

przedsięwzięć z zakresu ochrony środowiska polegających na montażu instalacji fotowoltaicznych na terenie Miasta i 

Gminy Pleszew, 

Załącznik nr 6 - uchwała nr LXII/565/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/248/2020 Rady Miejskiej w 

Pleszewie z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Pleszew, 

Załącznik nr 7 – uchwała nr LXII/566/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/275/2021 Rady Miejskiej w 

Pleszewie z dnia 11 marca 2021 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Miasto i Gmina Pleszew oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

Załącznik nr 8 – uchwała nr LXII/567/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta i Gminy 

Pleszew, 

Załącznik nr 9 - uchwała nr LXII/568/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Pleszew na lata 2023 – 2035, 

Załącznik nr 10 – uchwała nr LXII/569/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 

2023. 


